
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 29. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 751
Vil ministeren redegøre nærmere for denne tilpasning, herunder hvordan og hvornår den 
konkrete vurdering foretages, og om der sker inddragelse af eksterne til at kvalificere 
vurderingen, jf. pressemeddelelsen »Fødevareministeren vil vende udviklingen på geby
rområdet og stoppe en række gebyrstigninger af 13. januar 2025«, hvor det fremgår, 
at der »afsættes i alt 4 millioner kroner årligt til at kunne gennemføre gebyrreduktioner 
på Fødevareministeriets område. De vil blive udmøntet i første halvdel af 2025 efter en 
nærmere konkret vurdering«.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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